
Referat af generalforsamling i Sebber Vejlaug d. 21. marts 2023 

Dagsorden pkt.1: Valg af dirigent. Evy Moric blev valgt som dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen 
var lovligt indvarslet. 

Dagsorden pkt. 2: Formandens beretning v Lea Hansen. 

Lea bød velkommen Hl de fremmødte som var ca. 5 beboer + bestyrelsen. 

Vejenes Hlstand har været nogenlunde i årets løb, men på det seneste har der været store problemer med 
huller i vejene – som skyldes det store mængder regn vi har fået.             
I år har der været en del sne og is på vejene , Vognmand Jørgen Andersen har klaret det på bedste vis med 
snerydning og sand på vejene.  

Vejlauget opfordrer borgere i Sebbersund Hl at kontakte formanden, hvis der skulle være spørgsmål i 
forbindelse med vejene – og derfor ikke ringe Hl Vognmanden, det giver en del problemer og unødig ulejlige 
vognmanden. Skriv  i kontakRormular på hjemmesiden.  

Dagsorden pkt. 3 Regnskab og budget. Taco fremlagde regnskab. Vejlauget egenkapital er faldet, grundet vi 
har nedsat konHngent. KonHngent vil fortsat være 175, pr husstand. 

Dagsorden pkt. 4.  Evaluering af vedligeholdelse af grusvejene. 

Vejlauget er i kontakt med Aalborg Kommune, for at få klarlagt hvor der er riste på vejene.     
Det vil helt sikkert aWjælpe de store mængder regn som ligger på vejene, vi afventer svar. 

Der bliver lavet grusbunke, så hver husejer kan hente og udbedre huller ved deres bolig.                                                
Kommer ud senere hvor det bliver. 

Dagsorden pkt. 5. Valg af bestyrelsesmedlem, 1 suppleant samt revisor. Lea Hansen er på valg.                   Lea 
ønskede genvalg og blev valgt. Suppleant Henrik Hansen genvalgt, Evy Moric genvalgt som revisor. 

    

Dagsorden pkt. 6 –  

Dagsorden pkt. 7. Eventuelt. Der blev spurgt om hvor hvor brede vejene er/skal være – vi undersøger det.  
  

        

   Referat Dorthe Nielsen


